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OBČINA ŠENČUR 
Kranjska 11 
4208 Šenčur 
tel. 04 – 2519-100  fax. 2519-111 
e-mail:obcina@sencur.si 
url:www.sencur.si 

 
Številka: 032-0006-2022-011 
Datum: 15.3.2024 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
11. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 13.3.2024, v sejni sobi 
Medgeneracijskega društva Šenčur, Pipanova cesta 2, Šenčur, s pričetkom ob 16. uri. 
 
 
PRISOTNI SVETNIKI: Domen Kern, dr. Urška Blumauer, Sebastian Mohar, dr. Valerij Grašič, 
Renato Gorenc, Simon Kuhar, Slavka Weisseisen, David Štrajhar, Jože Regina, Urška Ropret, 
Matej Knific, Gorazd Ropret, Živa Mali, Domen Kern, Andreja Pintar in Aleš Perič Močnik 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI  SVETNIKI: Vanja Umnik in Sonja Šrol Benedičič 
 
 
PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: župan Ciril Kozjek, direktorica občinske uprave mag. Vesna 
Bolka, poslovna sekretarka Damjana Kastelic in strokovna sodelavca občine Aleš Puhar in 
Anže Kavčič  
 
OSTALI PRISOTNI: Nadja Gantar – direktorica Doma upokojencev Kranj, Borut Košenina – 
Klinvest d.o.o. in Maša Likosar – Gorenjski glas 
  
                               
DNEVNI RED: 
 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev predloga zapisnika 10. redne seje občinskega sveta 

3. Razrešitev in potrditev nadomestnega mandata člana Nadzornega odbora Občine 
Šenčur  

4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
''Kmetijskega gospodarstva Golorej'' – prva obravnava  

5. Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za leto 
2024 – predlog  

6. Sklep o izvzemu iz javnega dobra – predlog  
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7. Sklep o ugotovitvi javne koristi – zaradi interesa odkupa oziroma razlastitve zemljišča 
– predlog  

8. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – predlog  

9. Prva dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 2024 
– predlog  

10. Sklep o finančni pomoči za delno ublažitev škode po nesreči – predlog  

11. Poročilo župana 

12. Pobude in vprašanja  

13. Razno 

 
 

Ad.1 
 

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 13 svetnikov) pričel z delom.  Povedal je, da se seja zaradi 
potrebe pisanja zapisnika snema.  
 
Na posredovani dnevni red svetniki niso imeli pripomb, zato je župan v potrditev predlagal 
naslednji  
 
SKLEP: 
 
Potrdi se dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Prisotnih 13 svetnikov. ZA 13 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

Ad.2 
 

Na priloženi zapisnik 10. redne seje ni bilo pripomb, zato je župan v potrditev predlagal 
naslednji  
 

SKLEP: 
 
Potrdi se zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Prisotnih 13 svetnikov. ZA 13 svetnikov. Sklep je bil sprejet.  

 
 

Ad.3 
 

Predlog Sklepa o razrešitvi in potrditvi nadomestnega mandata člana Nadzornega odbora 
Občine Šenčur je svetnikom predstavil predsednik Komisije za mandatna vprašanja volitve 
in imenovanja g. Kuhar.  
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Povedal je, da je član Nadzornega odbora Občine Šenčur g. Aleš Lebar dne 15. 1. 2024 podal 
odstopno izjavo, v kateri navaja, da odstopa z mesta člana Nadzornega odbora iz osebnih 
razlogov.  

Na podlagi odstopne izjave g. Aleša Lebarja je bil 29. 1. 2024 občinskim odborom političnih 
strank, predstavnikom skupin občanov, zastopanih v Občinskem svetu Občine Šenčur, 
društvom s sedežem v Občini Šenčur in nestrankarskim civilnim združenjem poslan poziv za 
posredovanje predlogov kandidatov za izvolitev člana/-ice v nadzorni organ.  

V predpisanem roku je na občinsko upravo prispel 1 predlog, in sicer: 
 

- g. David Žerovnik, roj. 13. 12. 1973 v Kranju, univerzitetno diplomirani inženir 
elektrotehnike, stanujoč Gasilska cesta 43, 4208 Šenčur. 

 
 

Predlagatelj: OO NSi Šenčur. 
 

 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na osnovi prispelega predloga in 
krajše razprave občinskemu svetu predlaga, da se za člana Nadzornega odbora Občine 
Šenčur imenuje g. David Žerovnik.   
Občinskemu svetu Občine Šenčur predlagamo, da sprejme naslednja sklepa: 
 

1. Občinski svet Občine Šenčur razreši ga. Aleša Lebarja kot člana Nadzornega odbora 
Občine Šenčur.  

2. Občinski svet Občine Šenčur potrdi nadomestni mandat članu Nadzornega odbora g. 
Davidu Žerovniku, Gasilska cesta 43, 4208 Šenčur za preostanek mandatne dobe 2022 
- 2026. 

 

Svetniki o predlogu niso razpravljali, zato je župan v potrditev predlagal naslednja 
 
SKLEPA: 
 
1. Občinski svet Občine Šenčur razreši ga. Aleša Lebarja kot člana Nadzornega odbora 

Občine Šenčur.  
 
Prisotnih 15 svetnikov. ZA 14 svetnikov, 1 svetnik ni glasoval. Sklep je bil sprejet.  

 
2. Občinski svet Občine Šenčur potrdi nadomestni mandat članu Nadzornega odbora g. 

Davidu Žerovniku, Gasilska cesta 43, 4208 Šenčur za preostanek mandatne dobe 2022 - 
2026. 

 
Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
 

Ad.4 
 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
''Kmetijskega gospodarstva Golorej'' – prva obravnava je svetnikom predstavil Borut 
Košenina – Klinvest d.o.o. .  
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Povedal je, da Območje predvidenih sprememb in dopolnitev občinskega podrobnega 
prostorskega načrta »Kmetijskega gospodarstva Golorej« (v nadaljevanju »SD OPPN«), 
predvideva gradnjo kmetijskega objekta za hrambo kmetijskih pridelkov s pripadajočimi 
ureditvam in se nahaja severno od obstoječe kmetije Golorej v Voklem. Območje obsega 
zemljišče s parc. št. 1133 k.o. 2125 – Voglje. Velikost območja je 1.262 m2. Predmetno 
zemljišče je po namenski rabi najboljše kmetijsko zemljišče – K1, po dejanski rabi pa njiva 
(kmetijsko zemljišče brez trajnih nasadov). Ker zemljišče leži neposredno ob obstoječi 
kmetiji, ki ne razpolaga z zemljišči slabše kategorije, je bilo ocenjeno/izbrano kot 
najprimernejše za gradnjo novega kmetijskega objekta (stavbe za skladiščenje pridelka, 
klasifikacija CC-SI: 12713) s pripadajočimi ureditvami. 
S sprejetjem predmetnega SD OPPN se bodo določili pogoji za gradnjo novega objekta, 
ureditev utrjenih in zelenih površin ter pogojev za gradnjo pripadajoče infrastrukture. 
Namenska raba se ne spreminja. 
 
O predlaganem besedilu odloka so razpravljali svetniki g. Štrajhar, g. Perič Močnik in ga. 
Blumauer.  
 
Po končani krajši razpravi je župan predlagal, da sprejmejo naslednji 
 
SKLEP: 
 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega 
prostorskega načrta »Kmetijskega gospodarstva Golorej« – prva obravnava. 

Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.5 
 

S predlogom Sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za 
leto 2024 je svetnike seznanila Nadja Gantar – direktorica Doma upokojencev Kranj.  

Pojasnila je, da Dom upokojencev Kranj za Občino Šenčur po pogodbi izvaja storitev pomoči na 
domu od 1. 5. 2003 dalje. Zadnji sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč 
družini na domu je Občinski svet Občine Šenčur sprejel na svoji 3. redni seji, dne 5. 04. 2023 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 21/23). 
V februarju 2024 je Dom upokojencev Kranj posredoval vlogo za izdajo soglasja k novi ceni 
socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za leto 2024. V omenjenem predlogu 
Dom upokojencev Kranj predlaga, da Občinski svet Občine Šenčur da soglasje k predlagani 
subvenciji cene storitve za uporabnike v višini 72,4 % in soglasje k ekonomski ceni ob 
delavnikih v višini 27,75 EUR. ob nedeljah 37,75 EUR in na dan državnega praznika in dela 
prostega dne pa 41,18 EUR. 
Cena za uporabnika ob delavnikih ostaja nespremenjena in bi znašala 5,93 EUR na uro, cena 
storitve za uporabnika ob nedeljah bi bila za 40 % višja kot osnovna cena in bi znašala 8,30 
EUR, cena storitve za uporabnika na dan državnega praznika in dela prostega dne bi bila za 
50 % višja kot osnovna cena in bi znašala 8,90 EUR. Največji dovoljeni povišanji sta v na 
nedeljo +40 % oz. na dela prost dan +50%. 

http://oz.na/
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V letu 2023 je storitev pomoč družini na domu koristilo povprečno 25 upravičencev 
mesečno. V letu 2024 načrtujemo, da bo, tako kot v letu 2023, delo opravljajo 5 redno 
zaposlenih socialnih oskrbovalk z opravljenimi 100-timi urami efektivnega dela na 
oskrbovalko na mesec. Delež stroškov strokovne priprave v zvezi s sklenitvijo dogovora ter 
stroškov vodenja in koordiniranja neposrednega izvajanja storitev predstavlja sorazmerni del 
vodje (0,15) in koordinatorja (0,15). 
 
O predlaganem sklepu sta razpravljala svetnika g. Grašič in g. Mohar, direktorica ga. Gantar 
pa je predlagala, da občina ustanovi Komisijo za pripravo strategije varstva starejših.  
 
Po končani razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji  

 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za 

leto 2024 - predlog. 

 
Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 
Ad.6 

 
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra je svetnikom predstavil g. Kavčič – občinska uprava.  
Pojasnil je, da zemljišči parc. št. 1867, ID nepremičnine 188596 in parc. št. 1875, ID 
nepremičnine 1363614, obe k.o. 2119 - Šenčur predstavljata del poljskih poti, kjer je kot 
»lastnik« vknjiženo javno dobro.  

Predmetni zemljišči se nahajata v komasacijskem območju, zato je potrebno pred 
nadaljevanjem postopka komasacije v tem delu zemljišči izvzeti iz javnega dobra in vpisati 
lastništvo Občine Šenčur. 

Zemljišče parc. št. 1588/4, ID nepremičnine 826101, k.o. 2125 - Voglje predstavlja del javne 
poti »Voklo - povezava mimo HŠ 39«, kjer je kot »lastnik« vknjiženo javno dobro, vpis 
služnostne pravice na delu zemljišča zato ni možen in je potrebno pred tem zemljišče izvzeti 
iz javnega dobra in vpisati lastništvo Občine Šenčur. Služnostna pravica se bo vpisala v korist 
Elektro Gorenjska d.d. in sicer za namen ojačitve NN omrežja v Voklem.  

Zemljišče parc. št. 1173/1, ID nepremičnine 1317213, k.o. 2107 – Luže predstavlja del javne 
poti »Visoko - Srednja vas«, kjer je kot »lastnik« vknjiženo javno dobro, vpis stavbne pravice 
na delu zemljišča zato ni možen in je potrebno pred tem zemljišče izvzeti iz javnega dobra in 
vpisati lastništvo Občine Šenčur. Stavbna pravica se bo vpisala v korist fizične osebe, za 
namen legalizacije stanovanjskega objekta. 

Z izvzemom iz javnega dobra in vpisom lastništva v korist Občine enčur, bi bila dana 
možnost nadaljevanja komasacijskega postopka pri zemljiščih parc. št. 1867, ID 
nepremičnine 188596 in parc. št. 1875, ID nepremičnine 1363614, obe k.o. 2119 – enčur, 
vpisa služnostne pravice pri zemljišču parc. št. 1588/4, ID nepremičnine 826101, k.o. 2125 - 
Voglje in vpisa stavbne pravice pri zemljišču parc. št. 1173/1, ID nepremičnine 1317213, k.o. 
2107 – Luže. 
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Zato predlagamo, da se zemljišča parc. št. 1867, ID nepremičnine 188596 in parc. št. 1875, 
ID nepremičnine 1363614, obe k.o. 2119 – enčur, parc. št. 1588/4, ID nepremičnine 
826101, k.o. 2125 – Voglje in parc. št. 1173/1, ID nepremičnine 1317213, k.o. 2107 – Luže: 

- izvzamejo iz javnega dobra in 
- na njih vknjiži lastninska pravica v korist Občine Šenčur in se tako 

omogoči občini razpolaganje s temi zemljišči. 

 
O predlaganem sklepu svetniki niso razpravljali, zato je župan v sprejem predlagal naslednji  
 
SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena - predlog. 

 

Prisotnih 13 svetnikov. ZA 13 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
 

Ad.7 
 
 

Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi – zaradi interesa odkupa oziroma razlastitve 
zemljišča je svetnikom predstavil g. Kavčič – občinska uprava.  
Povedal je, da je razlog za sprejem sklepa ugotovitev javne koristi in v skladu z ugotovljeno 
javno koristjo odkup delov nepremičnin katastrska občina 2081 OLŠEVEK parcela 120/1, 
parcela 587/2, parcela 589/2 in parcela 593/2, ki so v lasti fizične osebe in jih Občina Šenčur 
potrebuje za nemoten potek cestnega prometa. 
Občina Šenčur je v letu 2004 prejela gradbeno dovoljenje za gradnjo 1. faze fekalne 
kanalizacije Olševek, med drugim na zemljišču katastrska občina 2081 OLŠEVEK, parcela 
1153 (sedaj katastrska občina 2081 OLŠEVEK parcela 1153/1), v okviru katere se je zgradilo 
kanalizacijsko omrežje, javna razsvetljava, obnovil vodovod, obenem pa se je rekonstruirala 
cesta, med drugim tudi javna pot JP 890421 »Olševek - povezava mimo HŠ 17«, ki je v skladu 
z Odlokom o kategorizaciji občinskih cest v Občini Šenčur (Uradno glasilo slovenskih občin, 
št. 68/23) kategorizirana s št. JP 890421.  
Zaradi nasprotovanja lastnika sosednjih zemljišč ter s tem nezmožnosti zagotovitve za 
rekonstrukcijo potrebnih zemljišč, se rekonstrukcija v tem delu ob izgradnji kanalizacijskega 
omrežja ni izvedla. 
Za dokončanje rekonstrukcije ostajajo nerešene še zemljišča štirih nepremičnin in sicer deli 
nepremičnin katastrska občina 2081 OLŠEVEK parcela 120/1, v približni izmeri 55 m2, 
katastrska občina 2081 OLŠEVEK parcela 587/2, v približni izmeri 19 m2, katastrska občina 
2081 OLŠEVEK parcela 589/2, v približni izmeri 5 m2 in katastrska občina 2081 OLŠEVEK 
parcela 593/2, v približni izmeri 1 m2. 
Lastniku nepremičnin, ki so predmet tega sklepa, je bila Ponudba za odkup dela predmetnih 
nepremičnin posredovana 24. 11. 2023, kateri je bila priložena Pogodba namesto 
razlastitve, vendar se za podpis pogodbe ni odločil. V pisni ponudbi je bila tudi navedba, da 
v kolikor v roku 30 dni od prejema ponudbe, k podpisu pogodbe ne pristopi oz. v tem roku 
ne vrne podpisane pogodbe, se šteje, da ponudba ni bila sprejeta in bo občina v skladu z 
209. členom ZUreP-3 nadaljevala s postopkom razlastitve pri pristojni upravni enoti. 
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O predlagani vsebini sklepa so razpravljali svetniki g. Štrajhar, g. Grašič, g. Mohar in g. Perič 
Močnik.  

Po končani razpravi je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o ugotovitvi javne koristi – zaradi interesa odkupa oziroma razlastitve 
zemljišča - predlog. 
 
Prisotnih 14 svetnikov. ZA 13 svetnikov. PROTI 1 svetnik. Sklep je bil sprejet.  
 
 

Ad.8 
 

Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena je svetnikom 
predstavil g. Kavčič – občinska uprava.  
Povedal je, da zemljišče parc. št. 1042/5, ID nepremičnine 2253390, k.o. 2125 – Voglje 
predstavlja zemljišče, neposredno ob stanovanjski hiši in kot tako ne služi javni rabi lokalnega 
pomena, ampak izključno rabi neposrednega mejaša (parkirišče, zelenica, vrt...). 
Z ukinitvijo statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena bi bila dana možnost ureditve 
zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem. Občina Šenčur bo zemljišče prodala 
neposrednemu mejašu oziroma osebi, ki bo zainteresirana za nakup. 
Zato predlagamo, da se pri zemljišču parc. št. 1042/5, ID nepremičnine 2253390, k.o. 2125 – 
Voglje: 

- ukine zaznamba grajenega javnega dobra lokalnega pomena in 
- se omogoči občini razpolaganje s tem zemljiščem; 

O predlaganem sklepu svetniki niso razpravljali, zato je župan predlagal, da sprejmejo 
naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena - predlog. 

Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.9 
 

S predlogom Prve dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 
2024 je svetnike seznanil g. Kavčič – občinska uprava.  

Pojasil je, da je navedena dopolnitev potrebna, ker se postopek ravnanja in posledično 
samega pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem samoupravne lokalne 
skupnosti praviloma lahko izvede, če je nepremično premoženje vključeno v načrt ravnanja 
z nepremičnim premoženjem. Za nepremičnine, ki se dodajajo v letni načrt razpolaganja, 
smo prejeli povpraševanje po nakupu in ker občina Šenčur predmetnih zemljišč ne 
potrebuje za realizacijo svojih projektov, je v smislu gospodarnosti prodaja utemeljena. Za 
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nepremičnine, ki se dodajajo v letni načrt pridobivanja, pa moramo urediti pravno stanje, 
saj gre za zemljišča, po katerih potekajo javne poti in ceste. 
Pristojnost Občinskega sveta Občine Šenčur je, da v skladu s Statutom Občine Šenčur odloči 
o razpolaganju in pridobitvi stvarnega premoženja. Pregled premoženja, ki je predviden za 
razpolaganje in pridobitev je naveden v tabelaričnem pregledu prve dopolnitve načrta. 

V razpravi o predlagani dopolnitvi je svetnik g. Grašič apeliral na povišanje cen pri prodajah 
občinskega premoženja. G. Kavčič je pojasnil, da bi v tem primeru morali dvigniti tudi cene 
pri nakupih občinskega premoženja. O dopolnitvi je razpravljala tudi svetnica ga. Blumauer.   

Po končani razpravi je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se 1. dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šenčur v letu 
2024 - predlog. 
 
Prisotnih 15 svetnikov. ZA 14 svetnikov. PROTI 1 svetnik. Sklep je bil sprejet.   
 
 

Ad.10 
 

S predlogom Sklepa o finančni pomoči za delno ublažitev škode po nesreči je svetnike 
seznanil župan. 
Povedal je, da je 28. 1. 2024 na domu družine Golmajer, Hotemaže 95, 4208 Preddvor 
prišlo do škodnega dogodka – požara v stanovanjskem objektu (par. št. 728/2 k. o. Visoko) 
ID stavbe 106 v skupni površini stavbe 308,4 m2. 
Vzrok požara je samovžig, na ogledu je bila policija. Nastala je škoda – uničeno je celotno 
ostrešje, del stavbnega pohištva in ograja na balkonu. Oškodovanci še niso prejeli zapisnika 
zavarovalnice. 
Skladno s 97a. členom Zakona o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami (Uradni list RS 
št. 51/06 UPB, 97/10 in 21/08 - ZNOg) je na območju Občine Šenčur s strani župana 
imenovana komisija za ocenjevanje škode ob naravnih in drugih nesrečah v Občini Šenčur. 
Omenjena komisija si je prizorišče ogledala in svoje ugotovitve strnila v zapisnik ter 
predlagala, da se družini nameni 1.500 EUR za delno ublažitev škode.  
 
O predlaganem sklepu je razpravljala svetnica ga. Blumauer, nato je župan v sprejem 
predlagal naslednji 

SKLEP: 

Družini Golmajer, Hotemaže 95, 4205 Preddvor se za delno ublažitev škode po nesreči iz 
sredstev proračunske rezervacije nameni 1.500 EUR. 

Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad.11 
 

Poročilo župana 

- Odprli smo pokrito drsališče v Športnem parku Šenčur. 

- Pri Športnem parku Šenčur bomo odkupovali zemljišča – približno 1,5 ha. Pozval je svetnike, da 
bodo pomagali pri pridobivanju soglasij.  

- V juniju pripravljamo rebalans proračuna. 

- Prejeli smo ponudbo MO Kranj za odkup 38% deleža + kanala do Hrastja - jo bomo preučili.  

- JP Komunala Kranj bo pripravila podatke za Voko snago o  
o številu odvozov  
o številu zabojnikov (bio+plastika+navadni) 
o številu vozil 

        za morebitni pristop Občine Šenčur k podjetju Voka snaga, ki je  izvajalec gospodarske 
       javne službe obdelave in odlaganja odpadkov. 

- MIK (medobčinski inšpektorat Kranj) – izstop bomo preložili za eno leto. Pogovarjamo se 
z g. Zadnikarjem, ki trenutno vodi skupno občinsko upravo.  

- Objavljeni so vsi razpisi, kot vsako leto, razen kmetijstva pri katerem je v pripravi nov 
pravilnik.   

- Na Zbornici za arhitekturo in prostor (ZAPS) je bil objavljen natečaj »Gradnja novega 
kulturnega doma s knjižnico na mestu obstoječega kulturnega doma in ureditev 
zunanjega prostora«. Prispelo je 31 elaboratov. 

 
 

Ad.12 
 
 

Svetniške pobude in vprašanja:  

• G. Grašič -  cene kmetijskih zemljišč so prenizke, potrebna bi vila vsakokratna cenitev.  

• G. Knific -  svetniki nismo seznanjeni, kakšen je bil dogovor z MO Kranj pri podpisu dogovora 
kanala Kranj – Žerjavka - Trboje.  
Zanima ga: 

➢ zakaj morajo svetniki podati svoje mnenje; 
➢ morebiten prehod na odvoz odpadkov Voke snage – ali kdo od zaposlenih na občini 

preverja cene v Voki snagi. 
Župan je povedal, da prehod ni obveznost. Zbiramo podatke, ki vplivajo na ceno odvoza.  

        G. Knific je predlagal še, naj Komunala smeti tehta.   

• G. Štrajhar – prične naj se razmišljati o lažjem dostopu do zabojnikov. Zanimalo ga je, koliko bo 
vzdrževanje športnega igrišča finančno prizadelo občane.  

• G. Grašiča je zanimalo, kaj se dogaja z bazno postajo na Visokem.  
Župan je povedal, da so bile časovnice narejene, postopek odstranitve teče dalje. G. Kavčič iz 
Telekoma pripravlja vse potrebno za prestavitev postaje. Pogodbo smo jim podaljšali za dve leti.   

• G. Regina je imel naslednje pripombe in vprašanja:  

- Odprl se bo Dom starejših. Prometna ureditev po Partizanski cesti je problematična – kaj 
se predvideva na tem področju. 

- Kako se bo uredilo parkiranje pred Športno dvorano, vrtcem? 

- Promet po ulicah je nenormalen, vozniki vozijo po tuji lastnini, hitrosti so mnogokrat 
previsoke. V razmislek daje uvedbo enostranskih ulic.  
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- Drevesa ob cesti Šenčur – Velesovo vsa rastejo preko ceste, enako proti Britofu. Prosim 
za odstranitev (ureditev) le-teh. 

- Prosim za meritve hitrosti parkrat na teden na nevarnih odsekih.  

- Ali je v proračunu predvidena ureditev ceste Voklo – Trboje? 

- Predlagal je ureditev sejne sobe v Blagnetovi hiši – neustrezna postavitev klopi. 
Kot odgovore je g. Puhar povedal sledeče: 
Na cestah, ki jih je navedel g. Regina imamo postavljene merilnike hitrosti– na Partizanski 
cesti celo radar. Podatke o hitrostih so vidni na občinski spletni strani.  Na povezovalni cesti 
med obema rondojema je stanje z zemljišči nerešeno. Upravna enota Kranj vodi postopek 
razlastitve, da pridemo do zemljišča. Za gradnjo ceste Šenčur-zahod bo potrebno sprejeti 
rebalans. Solastnica zemljišča na Partizanski cesti je ovirala pri pridobitvi soglasja. 
Smo ena redkih občin, ki na lastne stroške obžaguje drevesa ob občinskih cestah, del, ki ga 
navaja g. Regina pa leži v MO Kranj.  
Parkiranje pred športno dvorano in šolo v Šenčurju je res problematično. Ozaveščali bomo 
ljudi, naj koristijo novo zgrajeno parkirišče P+R ob avtocestnem počivališču Voklo. 
Organizator prireditve je odgovoren, da zagotovi zadostno število parkirišč – mora 
predvideti, kako bo prireditev obiskana.  
Glede ceste Voklo-Trboje smo objavili razpis za izbiro izvajalca. Pridobljeno imamo skoraj vsa 
soglasja, razen dveh, ki sta še v postopku pridobivanja.  

• G. Štrajhar je poudaril, da je lastnik objekta odgovoren za zadostno število parkirnih mest. 
Uporabnikom objektov je potrebno dati navodila glede uporabe parkirišč.  

• G. Grašič je predlagal, da se na koncu  kolesarskih poti označi zaključek le-teh. 
 
 

Ad.13 
 
 

Razno:  
Go. Weiseissen je zanimalo, kdaj je predvidena zapora ceste Visoko-Šenčur. Odgovor je bil, 
da v kratkem.  
 
 
 
Na koncu se je župan vsem prisotnim zahvalil za konstruktivnost in sodelovanje ter sejo 
zaključil ob 18.15 uri.  
  
 
 
 
Zapisala                                                                              ŽUPAN Občine Šenčur 
Damjana Kastelic                                                                                Ciril Kozjek    


